
Dagsorden:
Talstærkt fremmøde, inklusiv en journalist fra Dagbladet.

1. Valg af ordstyrer - Arme Schmidt
2. Valg af referent - Tina Siig
3. Information vedrørende formandens afgang, foreningens virke og færdiggørelse af

Bur Fristed.
Henriette fremlægger det forberedte dokument fra en fælles bestyrelse. Dokumentet
vedlægges referatet som Bilag 1.
Inge siger undskyld til byen, hun skulle være gået for lang tid siden, det skulle ikke
være trukket så langt. Hun er bekymret for de ændringer, der er blevet lavet i forhold
til ansøgningen. Vil det blive for mange ændringer, så vi ikke kan få tilladelse til
ibrugtagning.
Inge føler at hun er blevet holdt nede og hendes meninger ikke er blevet hørt.
Grunden til at hun er blevet så længe, er at både hun og bestyrelsen har fået ros fra
byens borgere for den udvikling der er sket.
Bur Fristed skal nok blive færdig, Udviklingsgruppen og bestyrelsen arbejder videre.
VE udvalget arbejder også videre sammen med bestyrelsen.

4. Behandling af indkomne forslag
Vedtægtsændringsforslag er vedhæftet som Bilag 2.
Mange folk har ikke fået papiret med forslagene med, så det er foreslået at vi venter
med vedtægtsændringer til den ordinære generalforsamling til januar.

5. Eventuel valg til bestyrelse
Ingen mistillid, så personvalg

6. Eventuelt
Hanne vil gerne sige tak til alle de frivillige for det store arbejde der er blevet lagt i
byen.


